
Referat fra Generalforsamlingen fredag den 25. april 2025 

       Velkomst ved formand Mette Elbech Jakobsen. 

1. Valg af dirigent og referent  

Dirigent: Leif Aas Andersen.  Referent: Brian Skov 

Leif kunne bekræfte at GF var retmæssigt varslet, så formalia i orden. 

 

2. Bestyrelsens beretning 

v/ formand Mette Elbech Jakobsen 

 

Formanden gav vedhæftede beretning, der blev godkendt uden kommentarer. 

beretning 

2025.docx
 

 

3. Godkendelse af revideret regnskab 

Regnskabet blev fremlagt og kommenteret af kasserer Britta Madsen og godkendt.  

 

4. Godkendelse af budget 

Kommende budget blev ligeledes fremlagt og kommenteret af kassereren.  

Budgettet blev godkendt. 

 

5. Fastsættelse af kontingent 

Bestyrelsens anbefaling var at fastholde nuværende kontingentsatser, dvs: 

a. Ved spil flere gange om ugen, kr. 1000. 

b. Ved spil én gang om ugen, kr. 800. 

c. Ved spil hver anden uge, kr. 600. 

d. Nybegyndere, kr. 750 inkl. Nordisk Standard Bog 1 og spil på Torsdag blå efter nytår. 

e. Fortsætterne, kr. 800 ekskl. Nordisk Standard Bog 2. Spiller gratis med alle Torsdage.  

Kontingentsatsene blev vedtaget. 

6. Indkomne forslag 

Ingen 

 

7. Valg af formand 

Formanden ikke på valg i år. 

 

8. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

Genvalg af Britta, Brian, Jan F og Karl Bo 

Ingen nye ønskede at opstille til valg. 

 

9. Valg af revisor og revisorsuppleant 

Revisor: Morten Flytkjær genvalgt. Revisorsuppleant: Thomas Hansen genvalgt. 

 



Referat fra Generalforsamlingen fredag den 25. april 2025 

10. Eventuelt. 

Et medlem foreslog at kaffen serveres midt i lokalet, når der spilles i to rækker og der er forskudt 

pause. Bestyrelsen tilsluttede sig dette som et godt forslag for at minimere forstyrrelse af den 

række, der ikke holder pause og vil opfordre Turneringsledere til at overveje dette. 

 

Karl Bo informerede at klubbens formand, Mette Elbech Jakobsen for nylig havde modtaget en 

æresnål fra forbundet for 25 års tro arbejde for bridgen, hvilket blev honoreret med stående bifald! 

 

Et andet medlem spurgte til formålet med at afholde den årlige sølvturnering, Dybøldagen. 

Bestyrelsen informerede, at det er en måde at sætte Sønderborg på ”bridge-danmarks-kortet” og 

at bestyrelsen flere gange har diskuteret om det er arbejdet værd, hvilket altid har været tilfældet.  

Turneringen planlægges ud fra at den økonomisk ikke belaster klubben. 

Det samme medlem roste i øvrigt turneringen som et godt initiativ og et velafviklet arrangement. 

 

 

 

Dato: 

____________ 

 

Underskrift: 

____________________________ 

Leif Aas Andersen, 

Dirigent 


